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1. Meddelelser fra: 

• Elevråd – Valg til elevråd 

I det nyvalgte elevråd sidder: Benedicte og Angelina, 6. kl., Liv og Markus 5. kl., Jonas og 

Leonora 4. kl. Villa og Emil 3. kl.  

De har konstitueret sig og deres første tiltag bliver en høvdingeboldturnering og så 

overvejer de forskellige muligheder i forhold til busture i naturens rige. 

• Formand – Intet nyt 

• Skoleleder 

• De to nye lærere er kommet godt i gang  

• Hytteture gik godt. 

• 4.- 6. kl. til idrætsstævne i Tim 

• Vi skal lige om lidt have årets første forældremøder 

• Meget fokus på trivsel og sprogbrug. 

• Vi er fortsat i gang med det kommunale udviklingsprojekt Fra teknologi til didaktik. 

• Vi afventer lidt med opstart af affaldssortering, at vi kan begynde alle steder i 

Børnebroen og lige nu skal vi have det sidste klar i No. 

• Alle elevPC-ere skal rulles i de kommende uger og de skal sættes op til Office365, så vi 

tager dem lidt drypvis, så lærerne og Anders kan hjælpe dem. 

• SFO – Line har nogle pkt., hun vil drøfte med Skolebestyrelsen på næste møde. 
• Medarbejdere – de støtter op om de nye kollegaer med tips, fif og vejledning og de tager godt 

imod det. 
• Støtteforening – Der er en forespørgsel fra de to forældrebestyrelser i Børnehusene om, at 

børnehusene blev en del af støtteforeningen, så de fx kunne søge fondsmidler mv. via 
støtteforeningen. Samt fx have en særskilt konto i støtteforeningen hertil, samt stillede op til 
støtteforeningen, for det, tænker jeg, vil være nødvendigt, hvis det skal fungere. Status på 
forespørgslen? De har nu haft møde om det og de er åbne overfor det, men synes det skal være 
en fælles forening. Børnehuset har et ønske om at søge fonde og havde denne del separat og 
bundet til projekterne i Børnehuset. De snakker videre om mulighederne for at finde en fælles 
løsning hvor børnehusene stiller med 2 repræsentanter til bestyrelsen. Gerne en fra Hee og en 
fra No. 

• I forhold til Sponsorløb til motionsløb – husk at invitere de ældste No-børn og Hee-børn fra 
Børnehusene. 
 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

Tirsdag d. 19.09. 2023 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Afbud fra Sara og Lene 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen , Anders sørger for det. 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

2. Økonomi – vi forventer fortsat et underskud for indeværende år og håber, at vi får så 
mange elever som vores prognose tilsiger, men det ved vi jo reelt først efter indmelding 
i januar 2024.  Taget til efterretning. 

 
3. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker 

bag ordene.   

• Retningslinje for årsplaner og elevplaner/meddelelsesbog – vi har drøftet det, 

men har ikke udarbejdet en retningslinje endnu.  Grunden til det var, at vi 

ventede på udspil fra Tim og Ringkøbing i forhold til en model, men da der ikke 

kom nogen, så brugte vi Meebook og det bliver nu den model, man generelt 

bruger i kommunen, så vi ser på sigt, om det ikke blot skal være et par punkter i 

vores principper for kommunikation mellem skole og hjem. 

• Princip – eller samarbejdsaftale med Tim Skole. – Aftale med Jakob fra Tim, at vi 

skal mødes med dem lidt senere i skoleåret. De melder ud, når de er klar. 

• Husk planlægning af Tema-møde i november – evt. næste møde. 

• Vi tager det op på næste møde. 

 

4. Evt.  

Evaluering af Grillfest – Det var få deltager, så vi skal nok nytænke det. Børnehuset flytter 

deres Høstfest til før sommerferien, så det kan være vi skal lave høstfest. Det må gerne være 

nemt i forhold til evt. bespisning. Fx pølser med brød ell. Pizza. Tilmelding vil også forpligte 

mere. Evt. med støtte fra støtteforeningen, og så noget som eleverne gerne vil vise frem til 

deres forældre, da der så er større sandsynlighed for, at forældrene kommer. Vi tager det på 

senest til vintermøderne. 

Juleløbet – kunne det gøres anderledes? – Vi tager det med i tænkeboks til de næste møder. 

Forslag om bedsteforældre og onsdagsmad – hvor de laver mad og man betaler 25,-kt – skal 

undersøges, i forhold til hvor mange bedsteforældre, der ville deltage i det. Vil der være nok til 

både at starte projektet op og holde det kørende? 

Andre tiltag - Elever laver mad til elever. Obs tiden det tager. 

Vi tager det op som punkt til næste møde. 

 

 


